
Referat fra FAU møte 21.01.2015 

 

Tilstede: 

 

Scott Horne  

Sindre Mæland 

Kolbjørn Haug 

Edmond Gaulen 

Pia Oskarsson 

Anne Marie Fenstad 

Øystein Pettersen 

Ane Guiberg 

Therese Eliassen 

Elin Kristiansen 

Tom Lohiniva 

 

1. Referatet fra 10.12 ble godkjent. Denne er sendt til skolen og blir lagt ut på nettsiden til 

skolen. 

2. Refleksdagen på Haukedalen Skole ble vellykket. ( I ettertid av møtet ble vi kontaktet av 

Åsane Tidende som ville skrive litt om dette) Anne Marie opplyste at det ikke var mye trafikk 

kaos i det hele tatt. 

3. Dårlig belysning innenfor skolens område, særlig mot Haukeredet. Befaring skjer etter møtet 

for å sjekke om det er lys pærer eller noe annet. Det ble observert etter møtet at flere av 

stolpene på skoleplassen, ved bygget som går langs hovedveien var uten lys. 

4. Purre ifm belysning mot Prestestien – se referat fra SU møte.  

5. Kontaktliste og referater fra møte er fortsatt ikke kommet på skolens nettside. (Dette har 

blitt ordnet 05.01.2014) Alle referater har kommet på nettsiden i tillegg til kontaktlisten. 

6. Kristian Mo har prøvd å ta kontakt med kommunen for å finne ut hvordan det går med 

vedtatt sak ifm arbeidet med stien fra Haukedalen til Skinstø. 

7. Alle er i gang i de diverse gruppene sine og kommer med tilbakemeldinger etter hvert. 

8. Gruppen for Skinstø integrering og sammenslåing av klasser har fått tilbakemelding fra rektor 

ifm dette. Sindre Mæland sender ut mail omgående til klassekontaktene fra 1-3 trinn som 

det gjelder for at de kan komme med sine meninger. Svarene blir samlet opp og sendt som 

vedlegg sammen med meningen til FAU innen 1. februar. 

9. Kolbjørn Haug melder seg inn i gruppen i forbindelse med Skinstø integrering. OK 

10. Sindre Mæland undersøker hvem vi kan kontakt med i forbindelse med trafikk situasjonen 

rundt skolen. Har sendt mail til fylkeskommune og har fått svar på at det er fylkes vei men at 

vegvesenet må kontaktes. Har fått kontaktperson hos SV. 

11. FAU leder kaller inn til møtet for 17. mai forberedelser. Møtet er avholdt i forkant av FAU 

møtet 

12. Diskusjon rundt hele trafikk situasjonen rundt skolen. 

13. Økonomi – FAU har midler til råd og spør rektor om hva han ønsker. Forslag: FAU gir kr 1000 

til alle klassene for å bruke slik som de vil.  

14. Disko kveld – planlegging er i gang og følges opp av de som er med på gruppen.  

15. Kvalitetsoppfølging – Scott Horne og Anne Marie Fenstad tar dette. Vi lager en presentasjon 



 

Plan for møter fremover blir som følger med oppstart 1930: 

Onsdag 18. februar 

Onsdag 18. mars 

Særmøter kan kalles inn til etter behov. 

 

Referent: Scott Horne 

 


